

NO ADJUSTMENTS LATER

Ora ana ADJUSTMENTS mengko



Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Wong alas mau ngadeg ing sacedhake tunggul wit gedhe dawa sing lagi wae ditubruk, nyemak gaweyane kanthi getun. Dheweke ora ngupayakake penelitian babagan alam sing didhelikake dening underbrush sing abot lan saiki dheweke nate sedhik yen wit kasebut ana ing gully sing sempit banget, sing nggawe puluhan kayu ora bisa ditindakake.

Nalika wit kasebut ngadeg, wong alas duwe kekuwatan mutusake kanggo nemtokake arah endi sing bakal tiba, nanging yen wis dipisahake karo tunggulane, pangowahan jabatane ngluwihi kemampuane, ora preduli kepinginan banget.

Kanca sampeyan wis nyedhak ing dina yen sampeyan pengin duwe kesempatan sing duwe kesempatan saiki, nanging kemampuan sampeyan kanggo nyetel , kaya wong alas sing kasebut ing ndhuwur, bakal langgeng. Kahanan sampeyan nalika seda, disimpen utawa ora disimpen, kudu tetep tetep ditrapake.

Akeh wong salah pitados bilih sedanipun punika ngremukake (mburi orane) nalika iku misahake saka nyawa (wong nyata) saka awak. Ing wektu pangowahan kasebut, agen saka Allah utawa Setan bakal siyap kanggo njaluk pratelan, miturut kepemilikan. Bakal ana kabungahan gedhe kanggo wong-wong sing asmane wis tinulis ing buku urip, Wahyu 21:27 lan kasusahan lan kasengsaran kanggo wong-wong sing nguciwakake utawa nolak cara karahayon sing diwenehake liwat Yesus Kristus.

Kitab Suci diparingake dening Gusti Allah kanggo piweling kita , lan kebak bebaya manawa pati minangka deadline, pungkasan periode pacoban kita. Ora ana penyesuaian sing positif sawise jiwa dipisahake karo awak "Ora preduli ing arah endi wit tiba, bakal ana ing endi ambruk." (Pandhita 11: 3). Yen sampeyan nggenteni wektu sing luwih trep, mesthine ora bakal teka, amarga Gusti Allah ora nggawe kesalahan apa wae nalika dheweke nelpon. "Rungokna! Iki wektune kanggo nampa kanugrahaning Allah; dina iki dina kanggo slamet! " (2 Korinta 6: 2). " "Yen

sampeyan ngrungokake swarane Gusti Allah saiki, aja wangkal." (Ibrani 3:15).

Sawetara wong ujar manawa bakal ngrampungake perkara kasebut nalika teka, nanging ora pengin dadi masalah saiki, supaya kita ujar: Sampeyan wis maca garis kasebut lan mula sampeyan entuk ngerti penting banget perkara iki. Yen sampeyan nundha tumindak lan mati, sampeyan bakal mati amarga dosa sampeyan lan bakal tanggung jawab marang Gusti Allah amarga sampeyan wis ngerti. "Yen sampeyan luwih wangkal saben dibenerake, sawijining dina sampeyan bakal remuk lan ora bakal pulih." (Wulang Bebasan 29: 1).

Yen sampeyan duwe cukup keberanian kanggo ngadhepi kasunyatan, sampeyan bakal nyoba nindakake kesejahteraan spiritual . Kanggo mbantu sampeyan nggoleki karahayon, limang langkah penting kapacak ing ngisor iki:

Kaping pisanan: Sampeyan kudu yakin ing pikirane yen sampeyan iku wong dosa lan ora bisa nindakake apa - apa supaya bisa slamet dhewe. "Kabeh wong duwe dosa lan adoh saka ngarsane Gusti Allah sing nylametake." (Rum 3:23).

Kapindho: Mratobat lan ganti kanthi sedhik saka dosa sing wis dingerteni. "Aku pitutur marang kowe: Yen sampeyan ora nempuh dosa, kabeh bakal padha mati." (Lukas 13: 3).

Katelu: Ngakoni marang Gusti Allah yen sampeyan minangka wong dosa sing butuh kawilujengan lan takon marang Panjenengane supaya nampani sampeyan lan nulis jeneng sampeyan ing buku urip. Wahyu 21:27. Pangandikanipun ngendika: "Yen kita ngakoni yen dosa marang Gusti Allah, dheweke bakal netepi janjine lan nindakake apa sing

bener; Dheweke bakal ngapura dosa kita lan ngresiki kita saka kabeh kaluputan. " (1 Yohanes 1: 9) . "Aku ora bakal nolak sapa sing marani aku." (Yokanan 6:37).

Papat: Pracayaa yen Yesus Kristus seda nggenteni sampeyan supaya sampeyan bisa urip langgeng. Saiki, yen kasusahan sampeyan asli lan sampeyan pasrah karo Gusti Allah, sampeyan bakal duwe kapercayan yen bakal nampa Yesus minangka Gusti lan Juru Slamet liwat pitados ing Sabda Jahwéh. Mengkono, Rohane bakal neksemi kanthi roh sampeyan manawa sampeyan wis lair maneh. Rum 8:16. Sampeyan wis netepi kahanane , lan sampeyan ngrasakake lindungane kaya bocah Israel nalika malaekat maut ngliwati tanah Mesir (Pangentasan 12). Nanging elinga, idin mental sing benar kanggo bebener sing ditampilake ing kene ora bakal ngganti ati lan kekarapan sejatine marang Gusti Allah. "Ora ana wong sing bisa nyenengke Gusti Allah tanpa precaya, amarga sapa sing nyedhak marang Gusti Allah, kudu precaya manawa Gusti Allah ana lan menehi ganjaran marang wong-wong sing padha ngupaya. Ibrani 11: 6 . (Waca Ibrani 11, bab lengkap).

Kalima: Terbang warna sampeyan. Aja ndelikake newfound iman. Sampeyan saiki dadi wong Kristen kanthi rahmat saka Gusti Allah. Marang wong liya babagan iki. Sampeyan bakal ngalami buron, nanging Gusti Allah bakal mbalekake kanthi ngeculake "tentrem-rahayu, sing ora bisa dingerteni manungsa" (Filipi 4: 7). Dheweke bakal menehi sampeyan kabungahan kanggo menang wong liya yen sampeyan setya karo paseksen sampeyan. Yésus kandha, "Nèk ana sing mratélakaké yèn dhèwèké duwèkku, aku bakal nindakké kuwi mau ing ngarepé Bapaku ing swarga." (Matius 10:32). Dadi, tanggung jawab sampeyan

ngandhani wong liya supaya percaya kaya sing diterangake ing Rum 10: 9-10, "Yen sampeyan ngakoni manawa Yesus iku Pangeran lan percaya manawa Gusti Allah wis mungokake Panjenengane saka ing pati, sampeyan bakal kapitulungan slamet. Amarga kita percaya, manawa kita bakal kabenerake karo Gusti Allah; yaiku kanthi pratelan kita manawa kita slamet. " Duh, kanca: Kita wis nindakake kabeh sing bisa ditindakake ing artikel cekak iki kanggo mbantu sampeyan, nanging Gusti Allah mesthi bakal menehi pepadhang yen sampeyan bakal entuk Kitab Suci lan ngupayakake Kitab Suci kanthi tekun, amarga ing kono sampeyan bakal nemokake pandhuan tanpa cacat kanthi cara langgeng urip. "Kepiye carane supaya kita uwal yen ora nggatekake keslametan sing gedhe banget?"

Neil D. Cameron

Saluran Injil iki dijarwakake nganggo komputer. Yen sampeyan bisa mbenerake utawa ngapikake basa kasebut, hubungi kantor ing info@angp.co.za

Yen sampeyan wis nemokake karahayon ana ing Sang Kristus, utawa yen sampeyan wis mberkahi liwat literatur Injil, mangga dakcritakake. Kula ngaturaken puji sokur dhumateng Gusti Allah sesarengan kaliyan panjenengan, lan ngelingi malih ing pandongan kita. Kanggo literatur Injil, buku, lan traktat gratis ing luwih saka 540 basa, hubungi kami :

ATI MANUNGSA



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)